



Protokoll Styrelsemöte 25-6

25-10-07

Datum: 2025-10-07

Närvarande:	Per Lindvall	PL
	Daniel Björndahl	DB
	Jonas Langner	JL
	Michael Olsson	MO
	Lars Bergfeldt	LB
	Christer Looström	CL
	Hans Börjesson	HB
	Joakim Andreasson	JA
	Johan Åstradsson	JÅ

Frånvarande:

1. **Mötets öppnande**
Ordförande PL öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. **Godkännande av dagordning**
Dagordningen godkändes.

3. **Föregående protokoll**
Föregående protokoll godkändes

4. **Tävlingssäsong 2025 (DB)**
Tävlingssäsongen 2025 är nu avslutad. Alla cupseglingar genomförda på ett mycket bra sätt. Vi förärades med två mycket hedrande bronsplatser, i EM av Daniel Björndal och VM av Niklas Edler. Rankinglista är upprättad och presenterad på hemsidan. Utlottning av sponsorpriser är genomförd.

5. **Seglingsprogram 2026 (DB)**

Cupseglingar		
2-3 maj	Marstrand	Cup 1
15-16 maj	Saltsjöbaden	Cup 2
3-5 juli	Kristinehamn	Cup 3
31 juli-1 aug	Umeå	Cup 4
7-9 aug	Kristinehamn	NM/ Cup 5
19-23 aug	Varberg	SM/ Cup 6
19-20 sept	Viken	Cup 7
Övriga seglingar		
6-13 juni	Köpenhamn	VM



Protokoll Styrelsemöte 25-6

25-10-07

20-28 juni	Kiel	Kieler Woche
4-12 juli	Warnemünde	Warnemünde Woche
8-13 sept	Nederländerna	EM

Träningsläger		
29-30 juli	Umeå	Bike and Hike

6. Kontakt med våra fleets (SJ)

Michael Olsson och Lars Bergfeldt utsågs till kontaktmän mot våra fleets. Dom tar kontakt med respektive fleet och återkommer med info på nästa möte.

Ordförande skriver ett medlemsbrev som mailas till alla medlemmar i januari.

7. Ekonomi & Medlemsläge (TS)

Kassan uppgår till 69.895,- kr.

114 medlemmar hittills 2025.

Höjd årsavgift för aktiva medlemmar till 500,-. Passiva medlemmar betalar 300,-.

Vi ska presentera på hemsidan vad man får som medlem.

Tidningen OKDIA och dekalen skall bara delas ut på Cupseglingarna, ej skickas ut.

Vi kommer ej att delta på båtmässor framöver.

8. OKDIA (PL)

Per har varit kontakt med Pontus men hade inget övrigt att rapportera.

9. Öppna punkter

Inför 2026 har vi kontakt med tre sponsorer, North, Segelmakaren i Råå och One Design Center. Michael ska kontakta Håkan Svensson om fler sponsorkontakter. Vi behöver göra en plan/ budget hur mycket pengar vi önskar och hur pengarna skall användas.

Jonas ska kolla vilka mailadresser som saknas i vårt register och försöka komplettera.

Joakim ska undersöka vilka administrativa tjänster vi kan få genom SSF/ Sailarena.

Profilkläder. Hittills har det inte sålts några kläder ur vår kollektion via hemsidan. Mötet diskuterade om priserna är för höga, om tryck är bättre än brodyr, kanske bättre att presentera en kollektion från något



Protokoll Styrelsemöte 25-6

25-10-07

seglingsorienterat märke typ Sail Racing. Micke ska kolla hur Kristinehamn har gjort sina beställningar.

Förbundets epost är länkat till Per.

10. Övriga frågor

Förbundet välkomnar Jonas Lagner som ny kassör.

Mötet hade en lång diskussion om hur vi ska marknadsföra vår klass.

Johan Åstradsson presenterade sitt jobb med FB. Han har gjort många fina inlägg på vår FBsida. Tyvärr är trafiken på vår sida låg och Johan önskar att vi alla i styrelsen ska vara mer aktiva med att dela inläggen för att få större spridning. Johan har många bra idéer på hur vi ska utveckla vår marknadsföring men vill att styrelsen kommer med mer konkreta önskemål kring marknadsföringen. En tidsplan med flera steg före och under säsongen är ett viktigt. En budget för marknadsföring på ca 30.000,- skulle ge bra en effekt. av OKjolleklassen. Mötet beslutade att ett styrelsemöte som bara behandlar marknadsföring ska hållas snarast.

Datum/ tid se nedan.

Vidare är kontakt med olika medier som har anknytning till segling också viktigt att jobba med.

11. Nästa möte

Onsdagen 29 oktober 2025 kl. 19:00

12. Mötets avslutande

PL avslutade och tackade för mötet.